

Ärende: Styrelsemöte Stalklubben

Mötesdatum: 19 aug 2015

Utfärdare: Göran Oleskog

Datum: 14 sept 2015

Närvarande: Daniel Andersson
Carina Pettersson
Thomas Johansson
Sune Horkeby
Åke Dahlkvist

Tomas Joryd
Göran Oleskog
Inger Andersson
(företaget)

För kännedom:
Zoran Petrovic
Håkan Johansson
Magnus Moberg
Jonas Eriksson

1. Daniel öppnade mötet som hölls i Skogstorp.
2. Dagordningen godkändes
3. Föregående styrelseprotokoll gicks igenom och lades till handlingarna.
4. Rapport från kassören

Carina redogjorde för klubbens räkenskaper.
Det ekonomiska läget ser bra ut.

Årsavgifterna har inkommit från Siemens och Alstom.

Vi får in hyresavgifter från medlemmar mycket snabbare när vi nu fakturerar istället för som löneavdrag tidigare. Detta gäller för Tjockis, Skogstorp och Kristina.
För puben gäller att man betalar kontant då man hämtar ut nyckeln. Vi överväger att gå över till Swish för puben, vi avvaktar dock beslut om detta tillsvidare.

Vidare diskuterades stora kontantkassor hos sektionerna, vi rekommenderar sektionerna att ej ha över 5000 kr i kontantkassa.

5. Investeringar/renoveringar och andra åtgärder

Skogstorp

Har inga uttalade planer investeringar/renoveringar för närvarande.

Mötet diskuterade åtgärder för att minska risken för stölder.
Vi beslutade att ge Skogstorp i uppdrag att undersöka med Holmen möjligheten att sätta upp en låsbar bom vid infarten. Detta för att på så sätt minska risken för stölder genom att inte kunna köra med bil ända fram.

Konstsektionen

De vill ha ett nytt skåp. De återkommer om detta.

Puben

Har inga uttalade planer för närvarande.

Kristina

Har inga uttalade planer för närvarande.

6. Enkät till medlemmar i Stalklubben

Sune tar fram ett förslag och sprider detta via mail och sammanställer enkäten samt sänder ut den till samtliga anställda SIT AB och ALSTOM Power Norrköping (d.v.s. våra medlemmar exkl. pensionärer och stödjande medlemmar).

7. Övriga frågor

- Modernisering av hemsidan.
Thomas Johansson på Alstom pratar med Annika på Alstom om hon har några förslag till att förbättra hemsidan. Vi skall även stämma av med Mårten i frågan.
- Ingen ansökan om stödjande medlemmar har inkommit.
Mötet menade att vi bör föra en loggbok över alla stödjande medlemmar för att ha en överblick över dessa, när det är dags att förnya medlemskapet m.m.
- Traditioner
Mötet diskuterade olika sätt att "piffa upp" vår traditioner såsom att ta in gäster eller artister till ex. midsommarfirandet.
Vi beslutade att inte göra något för närvarande, vi är tämligen nöjda med dagens ordning.
- Kristina är som tidigare rapporterats i sjön. Antalet turer är fullt acceptabelt.
Vi överväger att ta in Kristina-sektionen till nästa styrelsemöte.
Frågan om att överta Kristina av Siemens är fortfarande aktuell och Daniel tillsammans med Kristina Sektionen har detta som en fråga att bevaka och ta initiativ till.
- Arkivsystem för bilder.
Mårten har kommit med ett förslag för detta. Sune kollar med avdelning i Stockholm om förslaget är möjligt att genomföra och kostnader. Innan han gör detta stämmer han av med Mats Rosander.

8. Nästa styrelsemöte

Nästa styrelsemöte ej beslutat under mötet.

I efterhand har nästa mötet bestämts äga rum den 16 oktober kl. 11.30 i Finspång.

9. Mötet avslutades

Vi åt en mycket god smörgåstårta och tog en härlig bastu varvat med bad från bryggan. Efter detta var vi alla överens om att allt ser lite bättre ut.

Vid protokollet Göran Oleskog (sekr)

Justering Daniel Andersson (ordf.)

